
Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 
Képviselő-Testület 
Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság 

JEGYZŐ KÖNYV 

Készült:  A  Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság  2019.  november 27-
én (szerda)  8.30  órai kezdettel a Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal III. emelet 300-as 
termében megtartott alakuló üléséről 

Levezető elnök: Szarvas Koppány Bendegúz 

Jelenlévő tagok: Camara-Bereczki Ferenc Miklós — alelnök 
Dr. Szilágyi Demeter — alelnök 
Könczöl Dávid 
Őszi Éva 
Pető Bálint 
Tóth Patrik 

Távolmaradását bejelentette: Dr. Ferencz Orsolya 

Jelenlévő meghívottak:  Dr.  Erőss Gábor-alpolgármester, Czukkerné dr. Pintér Erzsébet-
jegyző,  Dr.  Mészár  Erika  — aljegyző,  Dr.  Balla Katalin — Jegyzői Kabinet vezetöje, 
Csendes Antalné — Pénzügyi Ügyosztály vezetöje,  Dr.  Hencz Adrienn — Gazdálkodási 
Ügyosztály vezetöje, Iványi Gyöngyvér — Városépítészeti Iroda vezetője, Bajusz Ferenc --
Közterület-felügyelet Ügyosztályvezetöje,  Dr. Kiss Marietta  — Jogi Iroda vezetöje, Bozsik 
István Péter Rév8 Zrt.  mb.  cégvezetője, 
További megjelentek:Tarcsay Tibor-KKKB-kiihás  tag,  Lenkey Petrosz-Görög 
önkormányzat nemzetiségi elnöke,  Frank  Sándor-Társak  a  Teleki térért 

Szarvas Koppány Bendegúz 

Jó reggelt kívánok! Tisztelettel köszöntöm a megjelent bizottsági tagokat, a meghívott 
vendégeket és valamennyi jelenlévőt! 

Budapest  Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Kerületfejlesztési, 
Környezet- és Klímavédelmi Bizottság alakuló ülését megnyitom. 

Kérem, kapcsolják be a szavazó készülékeiket a létszám megállapítása érdekében. 
Megállapítom, hogy a Bizottság tagjainak száma  8  fő, jelen van  7  fő. Megállapítom, hogy a 
Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság határozatképes. 

Távolmaradását bejelentette: Dr. Ferencz Orsolya 

A  meghívóban kiküldött napirendi javaslat szavazása következik, a Bizottság vita nélkül, 
egyszerű többséggel határoz a napirendi pontokról. 
Kérem, hogy a napirendi pontokról szavazzanak most. 

1/2019.  (XI.27.) sz.  KICKS  határozat  (7  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal)  
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A  Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság ügy dönt, hogy az alábbi 
napirendet fogadja el: 

Napirend 

Átruházott hatáskörben meghozható döntések:  

1. Javaslat a Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság 
Ügyrendjének elfogadására 
Előterjesztő: Szarvas Koppány - Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi 
Bizottság elnöke 

H. Képviselő-testületi előterjesztések 

1. Javaslat felügyelőbizottsági tagok  es  a Képviselő-testület Kerületfejlesztési, 
Környezet-és Klímavédelmi Bizottsági tagjának visszahívására és 
megválasztására 
Előterjesztő:  Pik()  András —polgármester 

2. Javaslat a „rabszolgatörvény" alkalmazásával kapcsolatos döntés 
meghozatalára 
Előterjesztők: Szili-Darók Ildikó - alpolgármester, Veres Gábor - képviselő 
Czeglécly Ádám - képviselő Camara-Bereczki Ferenc Miklós - képviselő 
(írásbeli előterjesztés) 

3. Javaslat „Ez a  Minimum!"  korrupció elleni és átláthatósági program 
megvalósítására 
Előterjesztők: Sátly Balázs - képviselő, Szarvas Koppány - képviselö,  Hermann 
György - képviselő 
(írásbeli előterjesztés) 

4. Javaslat a Képviselő-testület és Szervei Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló önkormányzati rendelet felülvizsgálatára 
Előterjesztő: Pikó András - polgármester 
(írásbeli előterjesztés) 

5. Javaslat a Szigony utca nevének védetté nyilvánítására 
Előterjesztők: Szili-Darók Ildikó alpolgármester, 
Camara-Bereczki Ferenc Miklós képviselő, Czeglédy Ádám képviselő 
(írásbeli előterjesztés) 

6. Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi határozatok 
végrehajtásáról, az előző ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, 
jelentősebb eseményekről és az önkormányzati pénzeszközök átmenetileg 
szabadrendelkezésű részének pénzpiaci jellegű lekötéséről 
Előterjesztő:  Pik()  András - polgármester 
(Írás beli tájékoztató) 
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Megállapítom, hogy a Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság a napirendet 
7  igen,  0  nem,  0  tartózkodással elfogadta. 

I. Átruházott hatáskörben meghozható döntések:  

1. Javaslat a Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság 
ügyrendjének elfogadására 
Előterjesztő: Szarvas Koppány - Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi 
Bizottság elnöke 

Szarvas Koppány Bendegúz 
Szóbeli kiegészítés, hogy a beterjesztésen nincsen ott a Bendegúz név,  de  a jövőben majd 
benne lesz,  de  ez csak technikai kiegészítés. 
A  napirend vitáját megnyitom. Szilágyi Demeter képviselő úr,  normal  típusú felszólaláshoz 
szót kér. Megadom a szót. 

Dr. Szilágyi Demeter 
Köszönöm szépen a szót Elnök úr! Egy technikai jellegű javaslattal élnék, egy módosító 
indítványként kérem kezelni. Az ügyrendbe kerüljön bele, hogy ugyanúgy, ahogyan a 
Tulajdonosi Bizottságban, is van, hogy blokkonként lehessen szavazni. Ez az  V.4.  pontban 
található pontot módosítaná olyan módon, hogy abban az esetben a blokkonkénti szavazást 
lehetővé tesszük. Nem tudom, hogy a szövegszerű javaslat az hogyan szól a Tulajdonosi 
Bizottságban,  de  azt kérem átemelni egy az egyben ami ott szerepel, a lényege az, hogy 
blokkonként tudjunk szavazni abban az esetben, hogyha egyébként napirendi pontot a 
jelenlévő bizottsági tagok külön nem kérnek ki. Köszönöm szépen. 

Szarvas Koppány Bendegúz 
Köszönöm. Felszólalásra jelentkezik Camara-Bereczki Ferenc Miklós. Képviselő úr, Öné a 
szó. 

Camara-Bereczki Ferenc  Miklos 
Köszönöm szépen a szót Elnök úr! Én alapvetően ezt a módosítási szándékot nem támogatom. 
Ha  jól tudom,- javítson ki a Jegyző asszony, hogyha rosszul tudom — van lehetőség akkor is a 
blokkosított szavazásra az elnök indítványára, hogyha ez az ügyrendben nem szerepel. 
Alapvetően pedig erre térjünk vissza a következő ülésen, mert jól gondolom, akkor az 
ügyrendet módosítanunk kell majd, már csak a tagcsere miatt is. 

Dr. Mészár  Erika 
Köszönöm a szót Elnök úr! Abban az esetben,  ha  az ügyrend nem szabályozza le a 
blokkonkénti szavazásnak a menetét, akkor nem lehet elrendelni. Tehát itt az ügyrendben kell 
leszabályozni, hogy igen, ezen szavazási móddal kíván-e élni a Bizottság vagy sem. Hogyha 
nincs benne, akkor nem tud. Az ügyrend módosítására bármikor lehetőség van, ebben 
egyetértünk Képviselő úrral.  A  tagcsere és a hatáskörök miatt nem kell Bizottsági ülést 
tartani, mint ügyrendmódosítás, mert függelékben szerepel, tehát azt simán cseréljük,  de  ettől 
függetlenül, bármikor be lehet hozni az ügyrendet módosítani. Köszönöm. 

Szarvas Koppány Bendegúz 
Dr. Szilágyi Demeter képviselő úr, parancsoljon. 
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Dr. Szilágyi Demeter 
Én akkor ennek függvényében fenntartanám ezt a módosító indítványomat, mivel akkor nem 
kell akkor a következő alkalomra ezt visszahozni. Tehát felesleges még egyszer az ügyrendet 
tárgyalni. Ez egy technikai jellegű javaslat a részemről. Köszönöm. 

Szarvas Koppány Bendegúz 
További hozzászóló a javaslathoz nincsen.  A  napirend vitáját lezárom. Akkor most a 
módosító javaslatról indítjuk a szavazást, kérem a bizottsági tagokat, hogy szavazzanak most. 
Őszi  Eva  nem szavazott, jó, most már igen. 

Megállapítom, hogy  2  igen,  4  nem,  1  tartózkodással a Bizottság a módosító javaslatot nem 
Fogadta el: 

2/2019.  (XI.27.) sz. KKKB határozat  (2  igen,  4  nem,  1  tartózkodás szavazattal)  

A  Költségvetési és Pénzügyi Bizottság úgy dönt, hogy nem fogadja el Dr. Szilágyi Demeter 
módosító javaslatát, mely szerint javasolja, hogy az Úgyrend V  4.  pontját módosítsák úgy, 
hogy lehetővé teszik a blokkonkénti szavazást. 

Megállapítom, hogy  7  igen,  0  nem,  0  tartózkodással a Bizottság az ügyrendet elfogadta. 

3/2019.  (XI.27.) sz. KKKB határozat  (7  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság úgy dönt, hogy elfogadja az 
előterjesztés mellékletét képező Ügyrendet, mely  2019.  november 27-én lép hatályba, és 
felkéri az elnököt annak aláírására. 

Felelős: a Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság elnöke 
Határidő:  2019.  november  27. 

A  döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Városvezetési Ügyosztály Szervezési és 
Képviselői Iroda 

II. Képviselő-testületi előterjesztések 

1. Javaslat felügyelőbizottsági tagok és a Képviselő-testület Kerületfejlesztési, 
Környezet-és Klímavédelmi Bizottsági tagjának visszahívására és 
megválasztására 
Előterjesztő: Pikó András —polgármester 

Szarvas Koppány Bendegúz 
Erre ugye azért volt szükség, mert az egyik bizottsági tagot delegáló szervezet jelezte, hogy 
cserélni kívánnak. Úgyhogy ezt fogjuk megszavazni.  A  napirend vitáját megnyitom. Úgy 
látom, hogy nincsen hozzászóló, úgyhogy a vitát lezárom.  A  napirendi pontról kérem a 
képviselőket, hogy szavazzunk most. 

Megállapítom, hogy  7  igen,  0  nem,  0  tartózkodással a napirendi pontot elfogadtuk. 
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4/2019.  (XI.27.) sz. KKKB határozat  (7  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek 
az előterjesztés megtárgyalását. 
Felelős: polgármester 
Határidő: a Képviselő-testület  2019.  november  28-aj ülése 

A  döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Városvezetési Ügyosztály Szervezési és 
Képviselői Iroda 

Napirend  11.2.  pontja:  
Javaslat a „rabszolgatörvény" alkalmazásával kapcsolatos döntés 
meghozatalára 
Előterjesztők: Szili-Darók Ildikó - alpolgármester, Veres Gábor - képviseI5, 
Czeglédy ildám - képviselö, Camara-Bereczki Ferenc Miklós - képviselő 
(írásbeli előterjesztés) 

Szarvas Koppány Bendegúz 
A  napirend vitáját megnyitom. Dr. Erőss Gábor alpolgármester úr. 

Dr. Erőss  Gabor 
Én azonnal visszavonom amint más is hozzászól, csak örülnék. Gondoltam, hogy valaki azért 
szóljon hozzá. Ez egy olyan fontos lépés, amire az előző ciklusban nem volt módunk, mert 
még napirendre sem engedte venni ezt az akkori kormányzó többség. Ezzel azt jelzi az 
Önkormányzat új vezetése, saját maga számára, tehát a Hivatali dolgozók számára és az 
önkormányzati többségi tulajdonban lévő cégek vezetői illetve dolgozói számára, hogy azzal 
a fajta kiszolgáltatottsággal, ami jellemzi természeténél fogva az ilyen munkaköröket és az 
ilyen élethelyzeteket, nem fog még véletlenül sem visszaélni, és nem fog olyan túlmunkára 
késztetni, mert ugye kötelezni elvileg nem lehet,  de  késztetni viszont sajnos lehet ilyen 
helyzetekben, tehát nem fogja késztetni sem olyan túlmunkára a dolgozókat, ami mondjuk a 
családjuktól venné el az ő idejüket. Úgyhogy ez egy fontos lépés amit megteszünk,mert egy 
másfajta, egy igazságosabb társadalomban gondolkodunk. Köszönöm. 

Szarvas Koppány Bendegúz 
Dr. Szilágyi Demeter jelentkezik hozzászólásra. Megadom a szót. 

Dr.  Szilágyi  Demeter 
Lehet, hogy én olvastam rosszul az előterjesztés szövegét,  de  ott  mind a  JGK,  mind a  JKN 
részéről megállapításra került, hogy  a  túlórának az ilyen típusú igénybevétele sem 
munkáltatói sem munkavállalói oldalon nem merült  RH.  Tehát azt  a  részét, amit  a  bevezetőben 
alpolgármester úr mondott, innentől kezdve nem tartom helytállónak.  De a  másik oldalról 
pedig azt gondolom egyébként, hogy azt  a sort  folytatják egyébként, amit megkezdtek akár  a 
klímavédelemmel, akár azzal kapcsolatban, hogy olyan előterjesztéseket hoznak ide, aminek 
nincsen  effektive  döntés szempontból jelentősége. Ugyanis ez  a  döntési kompetencia, 
cégvezetők utasítása ez  a  polgármesternél jelenleg  is  megvan. Úgyhogy azt gondolom, hogy 
csak játszunk itt  a  szavakkal, és az előterjesztéseket hozzuk  be,  hogy darabra meglegyen,  de 
igazából gyakorlati jelentősége annál fogva, hogy egyébként nem  volt  ilyen alkalmazva 
korábban és egyébként ez  a  döntés máshol  is  meghozható, innentől kezdve nem látom ennek  a 
gyakorlati jelentőségét. Köszönöm. 
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Szarvas Koppány Bendegúz 
Megadom a szót Dr. Erőss Gábornak. 

Dr. Erőss  Gabor 
Az értékválasztás is fontos, azt gondolom, tehát minket bizonyos értékek vezetnek, ezek közé 
tartozik a társadalmi igazságosság és az átláthatóság is. Tehát ilyen értelemben például az, 
hogy most egy testületi ülés fog születni reményeim szerint arról, hogy ilyen a jövőben 
biztosan nem lesz, és nem egy rejtett polgármesteri utasításból lesz ez kiolvasható, ami 
valójában nem kap nyilvánosságot, hanem teljesen egyértelműen. Nem csakhogy eddig nem 
történt ilyen, bár történhetett volna, mert ugye a törvény ezt a Fidesz többség által a 
Parlamentben meghozott törvény ezt lehetővé tette volna. Nem csak hogy nem fog történni, 
ahogy eddig sem történt, hanem ezen túl már nem is történhet. És ezt most a bizottság 
nyilvánossága és csütörtökön a Testület nyilvánossága előtt fogjuk deklarálni. Ez egyszerre 
szolgálja a társadalmi igazságosságot és az átláthatóságot, mint értéket. Úgyhogy ezek 
számunkra fontosak,  de  hogyha Önök is támogatják ezeket, akkor azt külön meg fogjuk 
köszönni. Köszönöm. 

Szarvas Koppány Bendegúz 
Köszönöm Alpolgármester úr. Képviselőként szólásra jelentkeztem. Ezt biztos nem lett volna 
muszáj,  de  nem vagyok egy Kövér László, úgyhogy megadom a szót magamnak. Csak azt 
szeretném hozzátenni, hogy egyrészt valóban semmi gond nincs azzal, hogyha jó 
gyakorlatokat kodifikálunk. Én azt mindig is jobban szerettem, hogyha valami írásban is 
megvan.  A  másik dolog pedig, újra felidéződik bennem a 20/2018-as képviselő testületi 
határozat, ami ugye egy „Sorosozásról"szóló határozat volt. Ehhez képest ennek sokkal több 
értelme van. Hiszen sokkal több értelme van annak, hogy megígérjük, hogy nem zsigereljük 
ki a dolgozókat, mint az, hogy „Soros", „Soros", „Soros",... és az is el lett fogadva, úgyhogy 
semmi probléma nincsen ezzel. Köszönöm. Dr. Szilágyi Demeter képviselő úré a szó. 

Dr. Szilágyi Demeter 
Én maradok annál az eredeti koncepciónál amit korábban is követtem, amit Erőss  Gabor 
képviselő úr egyébként szintén ugyanúgy követ, mint az elmúlt öt évben, hogy Ő beszél a 
levegőbe, én pedig próbálok a gyakorlatiasság talaján maradni. Ennek az előterjesztésnek 
nincsen gyakorlati jelentősége az égvilágon semmi, azt leszámítva, hogy tudnak benne 
puffogtatni ilyen különböző ti-ázisokat. Innentől kezdve nem tartom alkalmasnak arra, hogy a 
Képviselő-testület erről egyáltalán tárgyaljon. Pusztán azért, mert egyrészt a korábbi 
gyakorlat is megfelel annak, egyébként amit elmondanak, másrészt azért, - azt már hozza sem 
veszem, hogy nincs ilyen nevű törvény, - mert a látszatintézkedések helyett a gyakorlati és 
pragmatikus intézkedéseknek van helye. Önök egyébként ezt vállalták, és én értem azt, hogy 
ez nem megy egyelőre, remélem, hogy a következőkben ez majd gyakorlatiasabban fog 
működni. Köszönöm. 

Szarvas Koppány Bendegúz 
Van-e még bárki, aki hozzá akar szólni a Bizottsághoz a gyakorlatiasság jegyében? Jó, 
maradjon poén holnapra is.  A  napirendi pont vitáját lezárom.  A  napirendi pontot szavazásra 
bocsájtom. Kérem a képviselőket, hogy szavazzanak most. 

Megállapítom, hogy  5  igen,  2  nem,  0  tartózkodással a Bizottság a határozatot elfogadta. 

5/2019. (X1.27.)  sz. KKKB határozat  (5  igen,  2  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek 
az előterjesztés megtárgyalását. 
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Felelős: polgármester 
Határidő: a Képviselő-testület  2019.  november  28-aj ülése 

A  döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Jegyzői Kabinet 

Napirend  11.3.  pontja:  
Javaslat „Ez a  Minimum!"  korrupció elleni és átláthatósági program 
megvalósítására 
Előterjesztők: Sátly Balázs - képviselő, Szarvas Koppány - képviselő,  Hermann 
György - képviselő 
(írásbeli előterjesztés) 

Szarvas Koppány Bendegúz 
A  napirend vitáját megnyitom. Van-e hozzászóló? Dr. Erőss  Gabor  alpolgármester. Öné a szó. 

Dr. Erőss Gábor 
Épp azért fontos, hogy lehetőleg ne blokkosítva szavazzon semmiről egy Bizottság, még 
akkor is,  ha  a blokkosított szavazáson a Testület elé bocsájtja és ott részletes vitára bocsájtja, 
az egyes javaslatokat, mert hogy azért működik egy Bizottság, hogy az elé kerülő 
előterjesztéseknek legalább a címe elhangozzon. És  ha  már a címe elhangzik, és tárgyalja a 
Bizottság, akkor szerintem szerencsés, hogyha egy-egy mondatban szó esik arról, hogy miért 
is került egy ilyen előterjesztés a Testület elé. Ez is egy olyan érték választást tükröz, - az 
átláthatóságról szóló, most tárgyalt előterjesztés, - amely bizonyítja — bár még praktikus 
lépésekre valóban nem fordítja le,  de  ezek ezután következnek, - bizonyítja, hogy mennyire 
elkötelezett az új többség az átláthatóság és a  zero  korrupció elve mellett. Az a teljes 
átláthatósági csomag, amely ebből a most elfogadásra váró javaslatból fakad, az biztosítani 
Fogja a tisztelt ellenzéki képviselők számára is, és a nagyközönség számára is, civil 
szervezetek számára is, hogy az eddigieknél sokkal jobban és transzparensebb...  ö,  tehát 
transzparensebb legyen az Önkormányzat, annak minden cége, és nullára csökkentsük a 
korrupció esélyét. Köszönöm. 

Szarvas Koppány Bendegúz 
Köszönöm. Dr. Szilágyi Demeter parancsoljon. 

Dr. Szilágyi Demeter 
A  véleményem nagyon hasonló az előzőhöz képest, az előterjesztés tökéletesen alkalmatlan 
arra, hogy döntés szülessen belőle, ugyanis semmilyen konkrétum, semmilyen végrehajtás 
javaslat, intézkedési terv nincsen benne, hogy ezt hogyan és milyen módon képzelik el. Én azt 
javaslom, hogy ezt gondolják át még egyszer, és legyen akkor ez bekottázva. Tehát hogyha 
valóban akarnak döntéseket hozni, akkor annak legyen számon kérhetősége, legyen 
határideje,és legyen valamilyen konzekvenciája. Úgyhogy ezért tartom alkalmatlannak ezt az 
előterjesztést tárgyalásra. Köszönöm. 

Szarvas Koppány Bendegúz 
Köszönöm. További hozzászólók úgy látom, hogy nincsenek.  A  napirendi pont vitáját 
lezárom. Kérem, hogy a napirendi pontról szavazzak most. 

Megállapítom, hogy  4  igen,  3  nem,  0  tartózkodással a napirendi pontot elfogadtuk. 

6/2019.  (XI.27.) sz. KKKB határozat  (4  igen,  3  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 
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A  Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek 
az előterjesztés megtárgyalását. 

Felelős: polgármester 
Határidő: a Képviselő-testület  2019.  november  28-aj ülése 

A  döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Jegyzői Kabinet 

Napirend  11.4.  pontja: 
Javaslat a Képviselő-testület és Szervei Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló önkormányzati rendelet felülvizsgálatára 
Előterjesztő: Pikó András - polgármester 
(írásbeli előterjesztés) 

A  napirend vitáját megnyitom. Van-e bárki, aki szót szeretne kérni? Nincsen.  A  napirend 
vitáját lezárom. Akkor a napirendi pontról a szavazást megnyitom, kérem a képviselőket, 
hogy szavazzanak most. 

Megállapítom, hogy  7  igen,  0  nein,  0  tartózkodással  a  napirendi pontot elfogadtuk. 

7/2019. (X1.27.)  sz. KICKB határozat  (7  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek 
az előterjesztés megtárgyalását. 

Felelős: polgármester 
Határidő: a Képviselő-testület  2019.  november 28-ai ülése 

A  döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Jegyzői Kabinet 

Napirend  11.5.  pontja: 
Javaslat a Szigony utca nevének védetté nyilvánítására 
Előterjesztők: Szili-Darók Ildikó - alpolgármester, 
Camara-Bereczki Ferenc Miklós - képviselő, Czeglédy Ádám - képviselő 
(írásbeli előterjesztés) 

A  napirend vitáját megnyitom. Szólásra jelentkezik Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Megadom a szót. 

Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Köszönöm. Ez egy korábbi előterjesztés, habár a korábbi előterjesztésnek nincsen benne 
minden eleme. 2016-ban a kerület vezetése levelet küldött a Szigony utca lakóinak, melyben a 
Corvin negyed, Corvin-Szigony projekt beruházóinak kérését tolmácsolta a lakók felé, ami 
arról szólt, hogy az utcát,- amennyiben a lakók szeretnék,- nevezzék el Simonyi Zsigmond 
utcára. Hát nem sok válaszlevél érkezett vissza a Hivatalhoz,  de  egyébként az MSZP helyi 
szervezete aláírás gyűjtésbe kezdett, és közel  300  aláírást gyűjtöttünk a Szigony utcából, és a 
Prater  utca Szigony utcához közel eső részeiről, és ennek folyamán megszületett egy 
előterjesztés, ami arról szólt, hogy védjük le a Szigony utca utcanevét, hiszen már a XIX. 
század végétől, viszonylag régről, Szigony utcának nevezik ezt az utcát.  A  kerület kultikus 
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utcája. Sajnos a Képviselőtestület nem volt hajlandó napirendre venni ezt az előterjesztést,  de 
ezt most orvosoljuk, és szeretnénk javasolni a Fővárosi Közgyűlésnek, hogy a Szigony utca 
nevét védessék le, hogy a jövőben se lehessen átnevezni, semmikor. 

Szarvas Koppány Bendegúz 
Köszönöm. További hozzászólók úgy látom, hogy nincsenek.  A  napirend vitáját lezárom. 
Kérem,  bogy  a napirendi pontról szavazzak most. 

Megállapítom, hogy  7  igen,  0  nem,  0  tartózkodással a napirendi pontot elfogadtuk. 

8/2019.  (XI.27.) sz. KKKB határozat  (7  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal) 

A  Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek 
az előterjesztés megtárgyalását. 

Felelős: polgármester 
Határidő: a Képviselő-testület  2019.  november  28-aj ülése 

A  döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Városépítészeti Iroda 

Napirend  11.6.  pontja:  
Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi határozatok 
végrehajtásáról, az előző ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, a 
jelentősebb eseményekről és az önkormányzati pénzeszközök átmenetileg 
szabadrendelkezésű részének pénzpiaci jellegű lekötéséről 
Előterjesztő: Pikó András - polgármester 
(írásbeli tájékoztató) 

A  napirend vitáját megnyitom. Kérdés, hozzászólás hiányában a napirend vitáját lezárom. 
Kérem, hogy a napirendi pontról szavazzak most. 

Megállapítom, hogy  7  igen,  0  nem,  0  tartózkodással a napirendet elfogadtuk. 

9/2019.  (XI.27.) sz. KKKB határozat  (7  igen,  0  nem,  0  tartózkodás szavazattal)  

A  Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek 
az előterjesztés megtárgyalását. 

Felelős: polgármester 
Határidő: a Képviselő-testület  2019.  november 28-ai ülése 

A  döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Városvezetési Ügyosztály Szervezési és 
Képviselői Iroda 

A  napirendi pontok elfogytak. Van-e bárkinek kérdése? Nincsen. Akkor megköszönöm a 
Bizottsági tagok munkáját, egyúttal tájékoztatom a tisztelt jelenlévőket, hogy a Bizottság 
következő ülésének időpontja  2019.  december  16.  hétfő,  16  óra  30  perc. 

Ez csak azért volt ma reggel, hogy meglegyen az ügyrend elfogadása, és a jövőben, ahogy 
benne van az ügyrendben, minden hónap azon hétfőjén lesz Bizottsági ülés, amikor a 
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Testületi ülés is. Ezt az átláthatóság jegyében gondoltam még elmondom. Ebben egyet értek 
az Alpolgármester úrral, hogy az átláthatóság jó. 

Megköszönöm a bizottsági tagok munkáját, az ülést  8  óra  56  perckor lezárom. 

K. m. f. 

Szarvas Koppány Bendegúz Camara-Bereczki Ferenc  Miklos 
KKKB Bizottság elnöke KKKB Bizottság alelnöke 

A  jegyzőkönyv az Mötv-ben foglalt rendelkezéseknek megfelel, Képviselő-Testület 
Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság  2019.  november  27-i  ülésén 
elhangzottakat hitelesen tanúsítja. 

Czukkerné Pintér...Erzrséliet 
je yiő 

Czira Éva 
Szervezési és Képviselői Irodavezető 

A  jegyzőkönyvet készítette: 

Ágoston Katalin 
Szervezési és Képviselői Iroda ügyintézője 
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